
G!ST voor Mortselvoor Mortsel
nr. 141 - februari 2024

Ingrid: Jong zijn en in de politiek gaan: matcht dat eigenlijk wel? 

Michiel: Ja, politiek heeft dikwijls een negatieve bijklank, maar 
toch vind ik het ontzettend interessant en - dat wist ik op voor-
hand niet - zelfs echt plezant. Weet je, het besef dat je elke ge-
meenteraad de stem van vele Mortselaars màg vertolken da's.... 
waw. Het voelt aan als een eer. Ik ben hier geboren en getogen, 
was jarenlang leiding in de scouts, speelde hier tafeltennis, ten-
nis en voetbal en mijn kinderen gaan nu naar de kinderopvang en 
school in Mortsel. Daardoor zie ik heel wat goeds in onze stad, 
maar ook wat volgens mij beter kan.  Dat ik daar mijn bagage als 
Mortselaar en milieuwetenschapper voor kan inzetten, wel, dat 
doet echt deugd.      

Groen is in Mortsel met 22% van de stemmen de tweede 
grootste partij. Van 2001 tot 2012 zat Groen in de meer-
derheid en heeft Burgemeester Ingrid Pira ervoor ge-
zorgd dat tramlijn 15 doorgetrokken werd tot Boechout. 
Een heftige periode met veel discussie. Maar toen tram 
15 vorig jaar bedreigd werd, wilde de hele gemeen-
teraad de tram behouden. Of  hoe vooruitziend beleid 
eerst discussie veroorzaakt maar nadien door iedereen 
omarmd wordt. Intussen zit Groen sinds 2013 in de op-
positie en zijn er jonge groene politici die na de verkie-
zingen van 2024 terug mee willen besturen. 

Ex-burgemeester Ingrid Pira had een gesprek met 
twee jonge kopstukken Michiel Hubeau en Nadia Saouti. 
Allebei dertigers.

lees verder p.2

Politiek, da's durven vooruitkijken
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Nadia: Ik was altijd al een halve groene maar  'An Inconvenient 
Truth' van Al Gore heeft mijn ogen helemaal geopend! Vooral 
de verwevenheid tussen klimaatverandering en sociale on-
rechtvaardigheid   greep me bij de keel.... Hoe wereldwijd de 
armste mensen het meest te lijden hebben onder de opwar-
ming en verdroging, hoe ook hier bij ons de meest kwetsbare 
mensen en kinderen op de ongezondste plekken wonen, daar 
komt mijn sociaal gevoel tegen in opstand. En laat mij nu net 
een sociaal beest zijn (lacht).  Daarom heb ik geen seconde ge-
twijfeld toen Groen Mortsel me vroeg om mee te werken. En 
ik heb er nog geen seconde spijt van gehad. Politiek? Dat zit 
overal in ons dagelijkse leven. 

Ingrid: Jullie zijn nu 5 jaar gemeenteraadslid in Mortsel. 
Wat is jullie ervaring?

Michiel: We zitten in de oppositie, dat wil zeggen dat we zelf 
niet besturen. Maar ja, bijna een kwart van de Mortselaars 
heeft in 2018 voor Groen gestemd, daarom willen we zoveel 
mogelijk invloed uitoefenen op de beslissingen van het be-
stuur. En da's voor belangrijke dingen gelukt. Bijvoorbeeld 
toen tram 7 en even later tram 15 bedreigd werden, hebben 
we met het succesvolle protest dat we ertegen organiseerden 
veel invloed gehad en heeft de hele Mortselse gemeenteraad 
een luid "neen" laten horen aan De Lijn en de minister. Ook 
het protest tegen pretpark "Captain Jack" hebben we met 
Groen getrokken.  En zonder ons was de mooie Hoevetuin er 
nu niet geweest, want oorspronkelijk wilde stad Mortsel die 
ruimte bebouwen. 

Nadia: Ze zeggen dikwijls dat de oppositie overal tegen is maar 
dat is niet waar. Vele beslissingen keuren we goed en als het 
goed is zeggen we het ook. Zo vinden we bijvoorbeeld dat 
Mortsel de Corona-crisis heel goed aangepakt heeft en zijn er 
rond fietsen mooie ingrepen gebeurd. Maar het stadsbestuur 
maakt ook veel keuzes waar wij het helemaal niet mee eens 
zijn. De verkoop van de sociale gebouwen de Meerminne en de 
Populier bijvoorbeeld, of nieuwe woonprojecten in het hart van 
wijken zonder ontmoetingsruimte voor buurtbewoners. Een 
nieuw zwembad zonder cafetaria, da's ook iets waarmee we 
het totaal oneens waren. 

Ingrid: Groen heeft jullie in 2018 gevraagd om op de lijst te 
staan. Als een andere partij dat had gevraagd, hadden jullie het 
dan ook gedaan?

Michiel: Neen, ik niet. Ik vind Groen dé partij die moedige be-
slissingen durft nemen met het oog op de toekomst. Ik her-
inner me dat ik als kleine jongen niet op de Statielei mocht 
fietsen omdat het te gevaarlijk was. Toen kwam Groen in het 
bestuur in Mortsel en werden er veilige fietspaden aangelegd 
én tram 15. En kijk vandaag eens hoe belangrijk die beslissin-
gen van 20 jaar geleden nu zijn! 

Nadia: Ik zou ook niet aarden in een andere partij. Voor mij biedt 
Groen de oplossingen voor nu én de toekomst van onze kinde-
ren. Niet enkel op vlak van milieu maar ook op sociaal vlak. 
En vooral: zo'n leuke bende die mensen van Groen in Mortsel. 
Het zijn vrienden geworden. We doen niet alleen samen aan 
politiek, we amuseren ons ook en zijn er altijd voor mekaar. 
Onbetaalbaar! 

Ingrid: Welke uitdagingen zien jullie voor Mortsel? 

Nadia: Voor mij zijn er uitdagingen op twee vlakken: het soci-
ale en de samenleving. Met sociaal bedoel ik mensen meene-
men, die de snelle evoluties in onze samenleving niet kunnen 
volgen. Die zijn er overal, niet enkel in Mortsel. Aandacht dus 
voor de groeiende armoede, voor mensen die geen betaal-
bare woning vinden of voor wie het isoleren van hun woning 
financieel niet evident is, aandacht voor steeds meer oude-
ren die kwaliteitsvol ouder willen worden. aandacht ook voor 
het mentale welzijn van jongeren,... Maar ook aandacht voor 
levende wijken: terug buurtwinkels, nadenken over de toe-
komst van kerken en parochiecentra.

Michiel: De weinige natuur die er in Mortsel is ongelofelijk be-
schermen: Captain Jack, den berm, natuurgebied Klein Zwit-
serland... Nog meer ruimte voor fietsers, het openbaar vervoer 
behouden en straten vergroenen. En verkeersveiligheid: dat 
blijft zo ontzettend belangrijk, zeker voor kinderen.  Daarom is 
het belangrijk om volgend jaar een nieuw stadsbestuur te vor-
men. Daarvoor is het belangrijk dat veel mensen gaan stem-
men en wij de grootste partij worden.

“We moeten de juiste keuzes maken 
met het oog op de toekomst”

De trein rijdt terug! 
Sinds 1 september 2023 rijden er in elke richting 
opnieuw 2 treinen per uur in Mortsel Oude-God.
Meer dan 1300 mensen ondertekenden onze 
petitie, er hingen meer dan 100 affiches in de 
straten van Mortsel en federaal parlementslid 
Kim Buyst (Groen) toonde de petitie en affiche in 
het parlement.
Dankzij het luide protest vanuit Mortsel en om-
streken, kon Minister Gilkinet (Ecolo) de druk 
opvoeren bij de NMBS met de eis om de afge-
sproken dienstregeling na te komen.
Door grote lange-termijn investering in de 
NMBS, de eerste keer in heel vele jaren, reke-
nen we erop dat de stiptheid en kwaliteit van 
onze treinen de komende jaren terug acceptabel 
kan worden. 
Zonder de steun van vele Mortselaars zou dit 
niet gelukt zijn. Welgemeende dank u wel!

Een hectare van Den Berm met afgraven bedreigd
Opnieuw wordt de oude spoorwegberm die door Mortsel en een stuk door Wilrijk loopt - "Den Berm" 
voor velen - bedreigd. Minister Zuhal Demir van N-VA verleende immers een vergunning voor werken 
aan het kruispunt R11-Prins Boudewijnlaan waarbij een hectare (zo'n anderhalf voetbalveld) van de berm 
zal afgegraven worden. Dit kan echt niet voor Groen! Een kleine 10 jaar geleden werden plannen voor de 
autosnelweg R11bis opgeborgen en sindsdien werd dit stuk waardevolle stadsnatuur opgewaardeerd.

 Jitse en Lea zijn fan van de trein in Mortsel Oude God
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Voor de herinrichting van het kruispunt van de R11 
met de Prins Boudewijnlaan in Wilrijk vond men er 
niets anders op dan een groot stuk berm en heel wat 
bomen op te offeren om onder het asfalt te doen ver-
dwijnen. Onaanvaardbaar voor Groen. Samen met de 
Groen-afdelingen uit Antwerpen en Edegem steunen 
we het protest van de buurtbewoners die zich in de 
actiegroep ‘Beter Kruispunt’ verenigden en dienden 
we bezwaarschriften in tegen de vergunningsaan-
vraag. De eisen van de actiegroep steunen we:  het 
kruispunt moet veiliger ingericht worden maar er is 
meer dan plaats genoeg om dit te doen zonder den 
berm hiervoor op te offeren. Want als de logica ge-
volgd wordt dat er zomaar stukken mogen afgegra-
ven worden, is ook de berm in Mortsel niet veilig.

Peter Mous, gemeenteraadslid Groen Mortsel, en al jaren begaan met den 
Berm: "Ondanks ons goed onderbouwd bezwaarschrift geeft de minis-

ter zomaar een vergunning om weer een stukje natuur op te offeren. 
Alsof we natuur op overschot hebben in onze regio. Het is erg frustre-
rend dat men bij vele projecten steeds weer denkt dat onze groene 
berm kan opgeofferd worden voor het volgende betonproject."

De bewonersgroep wil deze vergunning nog tegenhouden en bekijkt 
welke stappen ze kunnen nemen. Ga naar www.beterkruispunt.be om 

de bewonersgroep te steunen.

“De weinige natuur die er in Mortsel 
is ongelofelijk beschermen : 
Captain Jack, den berm, 

natuurgebied Klein Zwitserland...”
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Klimaatbeleid is sociaal beleid. 
Maatregelen moeten ook de meest kwetsbare 
mensen bereiken.

Sociale woningrenovatie zorgt voor een lager 
energieverbruik. Goed voor het klimaat maar 
ook goed voor de portemonnee

Duurzame mobiliteit zorgt voor gezonde lucht,
 leefbare wijken en meer verkeersveiligheid

We ontharden Mortsel en creëren ruimte voor 
water en groen. Zo krijgen natuur en water in 
Mortsel meer aandacht en wordt het grondwater 
op peil gehouden.

Straten worden omgevormd tot klimaatstraten 
die koelte geven bij warme dagen en water 
bufferen bij hevige regen

We planten meer bomen en vooral monumentale 
bomen die lucht zuiveren en levende airco’s zijn.

De energieshift in Mortsel zorgt voor de 
goedkoopste energie en is 100 % duurzaam. 
We blijven pionieren met het warmtenet en 
koppelen Mortsel aan op deze groene warmte.

We stimuleren de lokale productie en verkoop 
van gezond voedsel 

Lokaal winkelen betekent minder verplaatsingen, 
is voordelig voor het Mortsels winkelcentrum en 
geeft kansen aan buurtwinkels in elke wijk

De stadsdiensten worden klimaatneutraal en 
ondersteunen de Mortselaar in alle stappen om 
klimaatvriendelijke maatregelen te nemen.
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10 puntenplan voor 

het klimaat in Mortsel

De klimaatverandering is volop bezig. We voelen de 
gevolgen: droogte, hitte en overstromingen druk-
ken ons met de neus op de feiten. Een stad als 
Mortsel kan heel wat doen om de klimaatveran-
dering af te remmen maar zeker ook om de kwa-
lijke gevolgen zo goed mogelijk op te vangen. Groen 
Mortsel werkt met een 10-puntenplan de komende 
jaren aan een meer klimaatbestendig Mortsel.

In de zomer van 2023 organiseerden we met Groen Mort-
sel "Captain Park". We schuiven dit alternatief naar voor in 
de plaats van "Captain Jack" - dat absurde idee om naast de 
luchthaven een pretpark in te plannen. Wij zien op deze plek 
liever 10 hectare nieuwe natuur verschijnen, waar ruimte is 
om te wandelen, ravotten, dieren te spotten en waar ruimte 
is voor bomen, poelen en dieren. En niet in het minste: waar 
water in de bodem kan dringen. Honderden mensen waren 
aanwezig of lieten weten onze actie te steunen en zien daar 
ook liever een natuurpark verschijnen.

Op een jaar tijd tekenden meer dan 11.000 mensen onze pe-
titie tegen het pretpark Captain Jack. Het is heel duide-
lijk, niemand wil een pretpark in Mortsel.
Recent stelde ons raadslid Michiel Hubeau op de gemeen-
teraad voor om als stad het standpunt in te nemen dat deze 
locatie beschermd moet worden als open en groene ruim-
te. Uit de stemming van dit voorstel bleek dat alle andere 
Mortselse partijen hier anders over denken. Zij willen niet 
dat Mortsel aan Vlaanderen vraagt dat het hier omgevormd 
wordt tot open en groene ruimte. Op die manier blijft de kans 
reëel dat hier toch grootschalige ontwikkelingen komen.

 In de zomer van 2023 werd ‘Captain Park’ georganiseerd, 
een ludieke picknick tegen de plannen voor ‘Captain Jack’

 Een recente foto van waar het ‘pretpark’ zou komen... Naast de terreinen 
van Captain Jack, zie je op de achtergrond de nieuwe busstelplaats. Zoals 
Groen al langer aangaf, wordt er gebouwd in waterrijk gebied. Als de rest 
ook wordt verhard, vindt het water nergens meer plek om in te sijpelen en 
grondwater te worden voor o.a. Klein-Zwitserland.

Fietsleasing bij stad 
groot succes
Ons gemeenteraadslid Jitse Born stelde in 
2020 al voor om stadsmedewerkers de mogelijkheid te 
geven om een fiets te leasen. Vanaf 2022 werd het ook 
effectief mogelijk. 

"Het moet voor de medewerkers zo aantrekkelijk mo-
gelijk gemaakt worden om met de fiets naar het werk 
te komen én hen tegelijk aanmoedigen om ook bui-
ten de werkuren voor de fiets te kiezen. Daarom kan 
stadspersoneel sinds 2022 voordelig een fiets lea-
sen", vertelt gemeenteraadslid 
Jitse Born enthousiast "Het 
aanbod valt duidelijk in de 
smaak, want ondertussen lea-
sen al 71 medewerkers een 
fiets. Dit overtreft zelfs 
mijn verwachtingen." 
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Captain Jack nog niet 
van de baan...

Volgens de laatste informatie waarover we 
beschikken, blijven de mensen achter Captain 
Jack vasthouden aan de plannen en willen 
ze in 2024 verdere stappen zetten. Het is dus 
goed mogelijk dat dit voorjaar een vergunning 
wordt aangevraagd voor een grootschalig 
pretpark in Mortsel. Groen Mortsel zal zich 
met alle macht blijven verzetten tegen deze 
plannen. Indien het nodig is rekenen we nog 
steeds op jullie massale steun om hier geen 
pretpark te laten komen met mobiliteitsover-
last, negatieve effecten voor de natuur en veel 
bijkomende verharding.

Tekende je de petitie nog niet? Dit blijft nut-
tig, nu we weten dat de plannen nog steeds 
niet begraven zijn. Duid zeker het vakje om op 
de hoogte te blijven aan, dan laten we zeker 

iets weten 
als er nieuwe 
acties zijn om 
een vergun-
ning voor het 
pretpark tegen 
te houden.

We rekenen op jullie massale steun!

Wat gaat er gebeuren met het gebouw 
in de Eggestraat als de Bibliotheek ver-
huist naar het stadhuis?  Komen er op die 
plek alweer nieuwe appartementen?  Groen 
Mortsel maakt een andere keuze en kiest er-
voor om hier een publieke functie te behouden.

Waarom bijvoorbeeld geen wijkgezondheidscentrum op 
deze site?  Een wijkgezondheidscentrum is een eerste-
lijnspraktijk waar zorgverleners van verschillende disci-
plines (minimaal een huisarts en een verpleegkundige of 
kinesist, aangevuld met maatschappelijk werkers, diëtis-
ten, psychologen,…) samenwerken onder één dak. Door 
het toepassen van het forfaitair betalingssysteem zijn de 
raadplegingen kosteloos.  Het geeft een antwoord aan het 
groeiend tekort aan huisartsen in onze stad. Bovendien is 
een wijkgezondheidscentrum volgens het Netwerk tegen 
Armoede een ideaal middel om 'gezondheidsarmoede' 
aan te pakken. 1 op 8 inwoners stellen immers gezond-
heidszorg uit door financiële drempels. Zo zetten we 
een belangrijke stap om van Mortsel een armoede-vrije 
stad te maken. 
Kortom... laten we kiezen om te investeren in mensen. 
Laten we kiezen voor een ander beleid.

Wordt de oude bib een 
appartementsblok of behouden 
we een publieke functie? 
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In het Vlaams Parlement werden de 
laatste tijd veel discussies gehouden 
over kinderopvang. Door de zware 
werkdruk en het lage inkomen van 
onze belangrijke kinderverzorgers 
is er een tekort aan plaatsen. Ook in 
Mortsel krijgen we geregeld het sig-
naal dat ouders lang moeten wach-
ten op een plekje in een crèche of bij 
een  onthaalouder. Momenteel zijn 
bij verschillende crèches de eerste 
plekjes pas vrij vanaf de zomermaan-
den 2025. Ook bij ‘onthaalouders’ is 
de wachtlijst lang. Een plekje vinden 
voor je kindje is nochtans een cru-

Sinds vorige zomer versperren hekken 
in de doorgang van de Statielei richting 
Action en Wibra de toegang tot de ach-
terliggende winkels. Ons gemeente-
raadslid  Nadia Saouti  uit haar bezorgd-
heid over de toegankelijkheid van deze 
doorgang voor minder mobiele mensen 
en vraagt om maatregelen te nemen die 
een vlotte toegang tot de winkels voor 
iedereen garanderen. Nadia benadrukt 
dat  "deze hekken het voor rolstoelen, 
kinderwagens, bakfietsen, nooddien-
sten,... onmogelijk maken om zonder 
lange omweg de winkels te bereiken". 

Groen Mortsel doet dan ook een beroep op 
de Stad Mortsel om zich te blijven inzetten 
voor een toegankelijke stad voor iedereen. 
Mortsel moet in gesprek gaan met de be-
trokken partijen  om de belangen van alle 
inwoners te dienen, zonder de toeganke-
lijkheid in het gedrang te brengen.

Kosten Stadhuis swingen de pan uit. Met 21 miljoen 
euro nu bijna dubbel zo duur als gepland

De kosten voor de renovatie van het stadhuis zijn inmiddels bijna verdub-
beld tot liefst 21 miljoen euro. De slachtoffers daarvan? De Meerminne en 
De Populier - twee 'sociale monumenten" met assistentiewoningen voor 
ouderen en sociale buurtrestaurants in eigendom van Mortsel - worden 
verkocht. Weg, voor altijd. Hiermee geeft Stad Mortsel de regie uit handen 
van twee sociale gebouwen, in een tijd die snakt naar een sterke overheid 
die de uitdagingen van een oudere en ook armer wordende bevolking het 
hoofd moet bieden. En dat allemaal omwille van oplopende kosten voor het 
stadhuis? Dit kan voor Groen Mortsel echt niet. 

Wel tegelwippen, maar geen bescherming 
grote open ruimte

Het Mortsels stadsbestuur pakt ook graag uit met klimaatacties zoals 
ontharden. Tegelwippen en andere onthardingen juichen we uiteraard 
toe, maar wat betekenen ze als grote open ruimten op grondgebied 
Mortsel door het stadsbestuur niet beschermd worden? Ons voor-
stel om aan de Vlaamse regering te vragen om de terreinen waar het 
pretpark Captain Jack gepland wordt, een natuurbestemming te ge-
ven, werd niet gevolgd door het Mortselse stadsbestuur. En naast die 
terreinen is er de busstelplaats van De Lijn. Ook daar vroeg Groen 
Mortsel aan het stadsbestuur om dit verhardingsproject tegen te hou-
den. Mortsel deed dit niet, waardoor er 1,5 hectare verharding bij kwam.

Park Mortsel Dorp 
komt er!

Hekken zorgen voor ontoegankelijke 
winkels op Statielei

 Groen-parlementslid Meyrem Almaci kwam naar Mortsel om samen met 
Nadia Saouti de toegankelijkheid voor iedereen onder de aandacht te brengen. 
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Steeds meer beslissingen van het Mortselse 
stadsbestuur zijn voor Groen onverteerbaar 

Omdat we zelf bestuurden in Mortsel van 2001 tot 2012, weet Groen Mortsel dat be-
sturen niet eenvoudig is. Maar belangrijke beslissingen van het Mortselse bestuur 
van N-VA, Vooruit en Open-VLD  zijn voor ons de laatste jaren echt onverteerbaar 
geworden. Dit stadsbestuur maakt téveel keuzes die volgens ons foute keuzes zijn. 
Zoals het verkopen van De Meerminne en de Populier om de put van de oplopende 
kosten van de renovatie van het stadhuis te dichten. Zoals het niet volgen van ons 
voorstel om van het geplande pretpark “Captain Jack” natuurgebied te maken.

“We kunnen er niets aan doen...” is telkens de reactie van het stadsbestuur. 
Da’s een houding die niet de onze is.

Ex-burgemeester en huidig 
fractieleidster van Groen 
Mortsel Ingrid Pira richtte 
zich in december 2023 tot het 
Mortsels stadsbestuur. Lees 
haar tussenkomst hier: 

https://www.groenmortsel.be/het-bestuur-dat-er-
niets-aan-kan-doen

Een plek voor elk Mortsels kind in de kinderopvang?
ciaal element om je leven als jonge 
ouder te organiseren. Geen plek in 
de kinderopvang betekent voor veel 
mensen een langere werkonderbre-
king dan gepland.
In Mortsel is het een groeiend pro-
bleem gezien de bevolkingscijfers 
wijzen op meer kinderen tussen 0 en 
3 jaar oud én een toenemend aantal 
kwetsbare ouders.

Daarom zal ons raadslid Nadia Saouti 
de bevoegde schepen nogmaals on-
dervragen met het oog op oplossingen 
voor de Mortselse context. 

Hoelang zijn de wacht-
lijsten? Hoeveel ou-
ders vinden geen 
plekje en hoelang 
moeten ze wach-
ten? Kan Mortsel 
de kinderverzor-
genden nog extra 
ondersteunen? 
Kunnen er plekjes 
bijgemaakt worden 
vanuit de Stad Mortsel?

Eindelijk is het zover! Na jarenlang 
aandringen van o.a. Groen om de 
pastorijtuin open te stellen voor de 
Mortselaar, gaat het stadbestuur in 
op de suggestie! Het park dat nu ver-
scholen ligt achter deze muur, wordt 
binnenkort openbaar.

De muur zal opengemaakt worden, en 
het park wordt terug aan de buurt gege-
ven, die nu zal kunnen genieten van het 
wat verwilderde plekje groen.

Dit park verbindt het hart van Mortsel 
Dorp met het ziekenhuis. Zo krijgen 
ook de patiënten daar er een gezonde 
groene ruimte bij.
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Zet Mortsel weer in bloei

Jarenlang protest loont! Buurtbewoners 
zijn er samen met Groen, Natuurpunt 
en de Adviesraad Ruimtelijke Ordening 
in geslaagd om een stukje groen te 
beschermen naast Hoeve Dieseghem. 
Nadat het bestuur 5 jaar lang probeerde 
het stukje te bebouwen werd namelijk 
beslist dat deze open ruimte naast 
Klein-Zwitserland behouden blijft. VELT 
(de  Vereniging voor ecologisch leven, 
koken en tuinieren) zal nu een hoeve-
tuin naast de hoeve inrichten. Deze tuin 
zal voor iedereen toegankelijk zijn en de 
geschiedenis van de hoeve eer aandoen 
door de aanplant van heel wat oude oer-
rassen. Het wordt een voedseltuin met 

verschillende fruitsoorten, 
bessen, plukgroenten en 
bloemen. Verder wordt er 
ook een troost- en stilte-
plek voorzien in  een 
 centrale kring met          
   beelden en poëzie.

Michiel Hubeau, gemeenteraadslid van Groen, nam dit dossier sinds zijn aan-
treden in de gemeenteraad ter harte en diende tot tweemaal toe een bezwaar-
schrift in tegen aanvragen van de Stad Mortsel om hier te mogen bouwen: 
“Het is verbazend dat we zelfs in Mortsel - de dichtstbebouwde gemeente van 
Vlaanderen! - deze belangrijke stukjes groen moeten beschermen tegen bouw-
woede. Het antwoord van het bestuur dat ze het geld nodig hebben voor al hun 
projecten, weegt niet op tegen het belang van deze open ruimte. Het is duidelijk, 
de laatste stukjes groen in Mortsel moeten we beschermen en dat wil zeggen: 
er soms voor vechten. Met succes in dit geval, want na onze rondgang in de wijk 
werden heel wat bezwaren ingediend. Dat VELT nu met deze prachtige plannen 
komt, is echt zalig. Zalig voor de buurt, zalig voor de vele wandelaars van Klein-
Zwitserland, zalig voor de mensen met groene vingers en zalig voor wie af en toe 
een plek zoekt voor rust en stilte.”
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Een idee voor komende lente: 

gooi een zaadbommetje!

Een echte zaadbom gooien: heel spannend, zeker als 
je het stiekem doet op een plek waar niemand bloe-
men verwacht. Op een spoorwegberm of naast het 
fietspad of in een perkje op een saaie, grijze straat. 
Een zaadbom is een cadeautje dat zich langzaam 
opent om dan in alle kleuren en geuren de lente te 
vieren. Een mooie verrassing voor mens en dier. 

2024 is een verkiezings-
jaar. Omwille van de sper-
periode kunnen we deze 
lente dan ook geen gratis 
bloemzaadjes uitdelen.

We hopen echter dat je 
onze Stad toch zelf mee 
helpt ‘vergroenen’ – in het 
stemhokje en in je tuin! 
Zaai bloemen, laat je gras 
wat langer staan… je zal 
er de natuur en jezelf een 
plezier mee doen! 

Goed nieuws na jarenlange strijd: 
een tuin naast Hoeve Dieseghem

Wat heb je nodig?
• grond of compost
• klei (bentoniet)
• bloemenzaadjes
• eierdoos of krantenpapier
• mengkom

Zo maak je 10 zaadbommen
1. Meng 5 eetlepels grond of compost met 2 eetlepels klei in je kom.
2.  Voeg 2 koffielepels bloemenzaadjes toe en roer alles goed om.
3.  Voeg voorzichtig een héél klein beetje water toe.
4.  Kneed mooie bolletjes, lelijke mogen ook, maar niet groter dan 
  een pingpongballetje.
5.  Laat ze een dag drogen in een eierdoos of op krantenpapier


